
 

 Formand Konsulentudvalget 
Inger-Marie Antonsen  
Tlf.: 2423 2544 • fbima@godmail.dk 

Vi styrker vore værdier FÆLLESKAB, ÅBENHED og KVALITET, under mottoet AKTIV HUND I DcH 

Referat fra Konsulentudvalgsmøde den 1. august 2024 kl. 20:00 – 21.00  

Mødet afholdt på Teams 

Til stede: 

Inger-Marie Antonsen, Ole Alex Petersen, Annette Lund Jensen,  

Linda Lundh og Lotte Elming (referent) 

 

Dagsorden: 

1. Nyt fra HB v/Linda 

Sommeren har også ramt DCH, så der er ikke så megen aktivitet.  

HB arbejder med et udviklingsprojekt i forhold til synlighed og rekruttering. 

HB-medlem fra kreds 2 har forladt sin post indenfor valgperioden. 

Orienteringer godkendt med en enkelt forståelsesmæssig ændring.  

 

2. Info v/ Inger-Marie 

Artikel om ny uddannelse kommer i bladet, der udkommer i August. 

Der skal indregnes ca. 30.000 kr. ekstra i budgettet til HAK uddannelse i 2025, da Dalum landbrugs-
skole er fyldt op til anden side på to af modulerne. Undervisere til uddannelsen er på plads med da-
toer, så de flyttes ikke. 

Vagtplan til DM skal snart på plads. Vi søger frivillige via facebook gruppen for HAK. 

Inger-Marie laver skriv til formænd med kopi til kredskonsulenterne vedrørende ny uddannelse og 
medsender ny orientering samt indstillingsskema.  

 

3. Visit kort med QR kode v/ Lotte 

Lotte taler med Jan, omkring farvekoden, og undersøger om der er præferencer i DCH om valg af 
leverandør. 

På det tilbud, der er indhentet, kan vi få de første 1000 stk. sponsoreret, hvis virksomhedens navn 
må stå på kortet.  

Vi venter med at få lavet kortene til QR-koden kan linke til den nye hjemmeside, forventes klar i ok-
tober.  
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4. Indberetninger v/ Annette 

Der har til dato været 394 sager på 41 konsulenter. Der er flere konsulenter, som slet ikke har ind-
berettet sager i år endnu. 

Annette skriver en opfordring til at huske at indberette minimum ved udløb af hvert kvartal og læg-
ger den op på Facebook gruppen, Ole får kopi til at sende ud via klubmodul.  

 

5. Budget v/ Ole 

Har beregnet 37.000 kr. mere til budget 2025, da vi formodentlig må bruge Fjeldsted i stedet for 
Dalum på to af modulerne til HAK uddannelse. 

Vi forsøger at mobilisere kredskonsulenterne i forhold til at sikre mere samkørsel. 

Budget 2025 og 2026 indsendes.  

 
    6. Status tilmeldte til årsmøde v/ Ole 

26 har tilmeldt sig årsmødet. 2 har meldt afbud, og 20 ”hænger”. Der skal tjekkes op for fejl i syste-
met, da Annette f.eks. ikke er registreret som tilmeldt, men har fået en kvittering for tilmelding. 

Der sendes en reminder ud den 9. august. Herefter tager Ole og Inger-Marie en gennemgang og op-
følgning på evt. ikke tilmeldte. Sidste tilmelding er 17. august. 

 

 

Næste Online møde aftalt til den 5. september. 

 

 

 
 

 
 


